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BRMG.0012.71.2017/KSiB 
 

PROTOKÓŁ NR 54–9/2017 
 
Ze wspólnego posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska z 
Komisją Edukacji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  w dniu 21 czerwca 2017 
roku, a rozpoczęło się o godz. 16:15, w Sali nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. 
Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Na stan 7 (siedmiu) członków Komisji Strategii i Budżetu, w posiedzeniu 
uczestniczyło 7 (siedem) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 
Na stan 6 (sześciu) członków Komisji Edukacji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Obecni: według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik nr 3 (lista 
członków Komisji). 
 

Wspólnemu posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca 
Komisji Edukacji 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu otworzył 54 
posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 
połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – druk nr 
1161.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska – Skarbnik Miasta Gdańska  
 

2. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący, wobec braku uwag do przedstawionego porządku 
posiedzenia, poddał jego przyjęcie pod głosowanie. 
 
Głosowanie:  
7 za – jednogłośnie 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji otworzyła posiedzenie 
Komisji, stwierdziła quorum, a następnie wobec braku uwag do przedstawionego 
porządku posiedzenia poddała jego przyjęcie pod głosowanie. 
 
Głosowanie:  
6 za – jednogłośnie 
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PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 
Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 
w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz 
nadania jej statutu – druk nr 1161.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
29 czerwca 2017 r. –sprawa BRMG-S.0006.205.2017). 
 

Druk nr 1161 stanowi załącznik do protokołu z XLI Sesji Rady Miasta Gdańska z 29 
czerwca 2017 roku.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski  - Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu poprosił 
panią skarbnik o podsumowanie pierwszych miesięcy funkcjonowania Centrum. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska wyjaśniła, że jest to bardzo 
trudny okres, gdyż jest duże niezadowolenie dyrektorów obsługiwanych jednostek z 
kontaktu z pracownikami Centrum. Niezadowolenie wynika z tego, że wielu 
dotychczasowych pracowników szkoły nie przeszło do Centrum, zostały zatrudnione 
nowe osoby. Dodała, że kwestia siedziby również powoduje nerwową atmosferę. 
Pracownicy zostali tymczasowo przeniesieni do wynajmowanych pomieszczeń w 
biurowcu. Ponadto po analizie ksiąg wyszły na jaw pewne nieprawidłowości przy ich 
prowadzeniu.  Ostatnio było zorganizowane spotkanie z dyrektorami, na którym 
było przedstawione dokładnie jakie są zadania Centrum, które miało doprowadzić 
do złagodzenia konfliktu.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał czy te 
konflikty wynikały również z tego, że w niektórych szkołach były źle prowadzone 
księgi rachunkowe.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska potwierdziła, że księgi w 
niektórych placówkach były prowadzone niezgodnie z zasadami o rachunkowości.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał czy w 
związku z tym jest przeprowadzony audyt merytoryczny ksiąg.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że są 
sprawdzane te księgi które budzą wątpliwości, te w których występują błędy są 
poprawiane.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytał o 
dokładną siedzibę Centrum 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska wyjaśniła, że na okres 3 lat jest 
wynajęty obecny budynek, natomiast docelowa siedziba będzie miała miejsce na 
ul. Wrzeszczańskiej.  
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Radna Dorota Dudek – członek Komisji Strategii i Budżetu zapytała czy były jakieś 
zwolnienia pracowników i z czego one wynikały.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że nie było 
zwolnień gdyż obowiązuje układ zbiorowy. Natomiast pracownicy odchodząc ze 
szkoły nie przechodzili do Centrum, lub przechodząc do Centrum rozwiązali umowę 
o pracę. To było ok. 20% pracowników.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk zapytała kiedy będzie elektroniczny obieg 
dokumentów.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że jest to 
kwestia roku.  
 
Pani Halina Mężyk – NSZZ „Solidarność” powiedziała, że pracownicy skarżą się na 
obecne warunki pracy, muszą pracować w niekomfortowych 12-osobowych salach, 
gdzie trzeba przyjmować klientów, i według niej może to być również przyczyną 
tak dużej rotacji w zatrudnieniu. Następnie zapytała czy dyrektorzy dostana 
dodatkowe wsparcie administracyjne w postaci etatu. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że obecny 
budynek jest wynajęty na okres 3 lat, nie było aranżacji pomieszczeń gdyż 
podniosłoby to koszty wynajmu. Sale są tak zaprojektowane, aby kolejny najemca 
mógł je dostosować do swoich potrzeb bez wprowadzania większych zmian. W 
kwestii kontroli – w kontroli jest 10 pracowników, którzy kontrolują jednostki 
miasta, a jest ich 200. Średnio w kontroli uczestniczy 2 pracowników, dlatego nie 
ma możliwości aby wszystkie jednostki zostały dobrze skontrolowane. Natomiast 
tam gdzie się odbyły w protokołach pokontrolnych były wskazane nieprawidłowości.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odnosząc się do pytania o etat administracyjny - wyjaśnił, że obecnie nie ma 
szkoły, która miałaby tylko jeden etat w administracji.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk zapytała czy pan prezydent planuje ogłosić konkurs 
na stanowisko dyrektora Centrum.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska odpowiedziała, że obecna pani 
dyrektor Centrum Usług Wspólnych ma umowę na czas nieokreślony co wynikało z 
dotychczasowych nawiązań stosunków pracy, aczkolwiek jeżeli pani dyrektor nie 
spełni oczekiwań to jest możliwość ogłoszenia konkursu.  
 
Pani Hanna Minkiewicz NSZZ „Solidarność” – zwróciła uwagę, że przeniesienie 
Centrum na ul. Wrzeszczańską wiązałoby się z przeniesieniem również punktu 
obsługi emerytów i rencistów, co bardzo utrudniłoby tym osobom korzystanie z 
niego. Ze względu na złą lokalizację poprosiła o rozważenie możliwości zmiany 
docelowej lokalizacji.  
 
Nie było więcej pytań. Komisje przystąpiły do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały. 
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USTALENIA KOMISJI EDUKACJI: 
Komisja – 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach 
„wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
USTALENIA KOMISJI STRATEGII I BUDŻETU: 
Komisja - 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym 
się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. (Opinia nr 54-9/270-48/2017) 
 
 

PUNKT – 2 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
Wobec braku dalszych spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 

Koniec -  godz.16:50 
 
 
 
 
 
 
Przewodniczący                                                       Prowadząca obrady 
Komisji Strategii i Budżetu RMG             Przewodnicząca Komisji Edukacji RMG 
 
 

Piotr Borawski                                                          dr Żaneta Geryk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziły: 
Monika Zawisza 
Joanna Świeczkowska 


